
          

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt)

Indiener: Wim Klein Willink en Hans Boxem (VVD)

Datum indiening vraag: 21 december 2020

Datum verzending antwoord:

commissievergadering van:      6 januari 2020                                                         

raadsvergadering van: 

Formulering: Aan de raad is voorgelegd om op 19 januari 2021 een verklaring van geen 
bedenkingen Walemaatweg 2 te Geesteren af te geven en daarnaast kennis te nemen 
van het ontwerp-besluit op de ingediende aanvraag voor de  omgevingsvergunning.

Vraag:

In de veronderstelling dat de raad wederom besluit een ontwerp-verklaring van geen 
bedenkingen af te geven, wanneer denkt uw college naar verwachting uw ontwerp-
besluit op de ingediende aanvraag voor de omgevingsvergunning ter inzage te 
leggen? 

Antwoord:

Vraag:

De gemeente heeft deel genomen aan besprekingen tussen de maatschap en 
omwonenden ter uitvoering van de Motie-20-22 die de gemeenteraad  op 13 oktober 
2020 aan nam. Kunt een kort chronologisch overzicht geven van de plaatsgevonden 
besprekingen tussen de gemeente en de maatschap, tussen gemeente en de 
omwonenden en met hen gezamenlijk,  met overleggen van de gedeelde informatie 
over subsidiemogelijkheden van  rijk, provincie en gemeente om de geuremissie vanuit 
de bestaande stal te beperken.

Antwoord:

Vraag:

Uit een aan de raad toegezonden mailreactie maakt de VVD op dat de maatschap 
bereid is na vergunningverlening op de bestaande vleesvarkensschuur een 
luchtwasser te plaatsen met ‘een gesmoorde klepconstructie’; is aan te geven hoeveel 
kosten hiermee voor de maatschap zijn gemoeid? Kan de ODA aangeven hoeveel 
geurreductie hiermee is te bereiken?

De omwonenden vragen nu deze ‘gesmoorde klepconstructie’ ook toe te passen op de 
beide luchtwassers van de nieuw te bouwen varkensstal? Hoeveel kosten zijn 
daarmee gemoeid en welke extra geurreductie wordt daarmee bereikt? Kan de raad 
meegedeeld worden of en op welke wijze het ministerie van Landbouw, Natuur en 
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Voedselveiligheid en de provincie Gelderland te kennen hebben gegeven in de kosten 
te willen bij te dragen om deze extra geurreductie te bereiken op de nieuwe stal en of 
deze mede overheden daarvoor subsidiemogelijkheden kennen?

Antwoord:

Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 

staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 

feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.


